



**"A new command I give you:
Love one another. As I have
loved you, so you must love
one another."**

John 13:34

Do you know of people who are going through a rough period of their lives?

Do you feel inadequate in bringing Christ-like help to the suffering people around you?



Stephen Ministry is a program that equips Christians to provide care in a Christ-like manner.

2009 Stephen Ministry training starts September.

To learn more, come to GCAC information sharing session on Sunday, 06/14 at 1:00 PM in Fellowship House. For information, contact: Elder Wayne Jau, Minister Angie Fu, Sister Eva, Brother Jay, and Sister Baining Liu.



**"A new command I give you:
Love one another. As I have
loved you, so you must love
one another."**

John 13:34

Do you know of people who are going through a rough period of their lives?

Do you feel inadequate in bringing Christ-like help to the suffering people around you?



Stephen Ministry is a program that equips Christians to provide care in a Christ-like manner.

2009 Stephen Ministry training starts September.

To learn more, come to GCAC information sharing session on Sunday, 06/14 at 1:00 PM in Fellowship House. For information, contact: Elder Wayne Jau, Minister Angie Fu, Sister Eva, Brother Jay, and Sister Baining Liu.



司提反事工

Stephen ministry

“我赐给你们一条新命令，
乃是叫你们彼此相爱。”

约翰福音 13 : 34

您是否知道有哪位朋友，邻居，同事或亲友正处于
心靈

困扰之中？

你滿腔熱誠願意將基督的爱带给需要关怀的人时，
卻似

乎感到力不从心，甚至有挫折感？

- 司提反事工是一项装备基督徒，传播基督化的关怀事工；
- 今年的司提反工人培训课程将于 2009 年 9 月正式启动。
- 欲知详情，请于 6 月 14 日 (主日)下午 1 时前来参加盖城华人宣道会司提反事工情况说明会。
- 地点：Fellowship House.

亦或联系趙家緯長老，傅趙苑華傳道，詹章以湏姊妹，詹朝旭弟兄，刘白宁姊妹。



司提反事工

Stephen ministry

“我赐给你们一条新命令，
乃是叫你们彼此相爱。”

约翰福音 13 : 34

您是否知道有哪位朋友，邻居，同事或亲友正处于
心靈

困扰之中？

你滿腔熱誠願意將基督的爱带给需要关怀的人时，
卻似

乎感到力不从心，甚至有挫折感？

- 司提反事工是一项装备基督徒，传播基督化的关怀事工；
- 今年的司提反工人培训课程将于 2009 年 9 月正式启动。
- 欲知详情，请于 6 月 14 日 (主日)下午 1 时前来参加盖城华人宣道会司提反事工情况说明会。
- 地点：Fellowship House.

亦或联系趙家緯長老，傅趙苑華傳道，詹章以湏姊妹，詹朝旭弟兄，刘白宁姊妹。